

# Supa-Fix® .com



**Supa-Fix APX4**

English, Français, Italiano

### Supa-Fix Adhesive

Causes skin irritation. Causes serious eye irritation. May cause respiratory irritation. Keep out of reach of children. Use only outdoors or in a well-ventilated area. Wash contaminated skin thoroughly after handling. Wear protective gloves and eye protection.

**IF IN EYES:** Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing. If eye irritation persists: Get medical advice/attention. Dispose of contents/ container in accordance with national regulations.

#### Cyanoacrylate. Danger.

Bonds skin and eyes in seconds. Keep out of the reach of children. Contains 1,4-dihydroxybenzene. May produce an allergic reaction.

**CONTAINS:** Ethyl 2-cyanoacrylate.

### Supa-Fix APX4 Black Filling Powder & Grey Filling Powder

Causes skin irritation. Causes serious eye damage. Toxic to aquatic life with long lasting effects. Keep out of reach of children. Avoid release to the environment. Wash contaminated skin thoroughly after handling. Wear protective gloves and eye protection.

**IF IN EYES:** Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing. Immediately call a POISON CENTER/doctor. Dispose of contents/container in accordance with national regulations.

**CONTAINS:** Calcium Oxide.

### To Use Powders:

1. Pour some of the black or grey powder into the cracked area.
2. Apply a few drops of Supa-fix adhesive onto the powder to fill the cracked area.
3. Supa-Fix will set rock hard in seconds and can then be filed or sanded down for a neat finish.



**Note:** Do not cut the bottles open.

Pierce with a pin and seal after use.

**KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN**

**Caution: The chemical reaction caused by the powder and glue could burn skin.**

Avoid contact with skin and eyes. Avoid breathing vapour. Bonds on contact. Should fingers stick together apply a solvent such as Acetone to contact areas then wash off with water. Do not use solvents near eyes or on open wounds. In case of eye contact immediately flush with water.

For Support & Information: [info@supa-fix.com](mailto:info@supa-fix.com)

For Business Information: [sales@supa-fix.com](mailto:sales@supa-fix.com)

Or call our UK landline: **0114 242 1030**

### Adhésif Supa-Fix

Provoque une irritation de la peau. Provoque une sévère irritation des yeux. Peut causer une irritation respiratoire. Tenir hors de la portée des enfants. Utiliser seulement le produit en plein air ou dans un endroit bien ventilé. Laver la peau contaminée soigneusement après manipulation. Porter des gants de protection et des lunettes protectrices.

**EN CAS DE CONTACT AVEC LES YEUX :** rincer avec précaution avec de l'eau pendant plusieurs minutes. Retirer les verres de contact éventuels, si ceci peut être fait facilement. Continuer de rincer.

Si l'irritation des yeux persiste, consulter un médecin. Éliminer le contenu/récipient conformément aux réglementations nationales.

### Cyanoacrylate. Danger.

Colle à la peau et aux yeux en quelques secondes. Tenir hors de la portée des enfants. Contient 1,4-dihydroxybenzène. Peut déclencher une réaction allergique.

**CONTIENT :** Éthyl 2-cyanoacrylate

### Supa-Fix noire ou grise en poudre

Provoque une irritation de la peau. Provoque des lésions oculaires graves. Toxique pour les organismes aquatiques, avec des effets à long terme. Tenir hors de la portée des enfants. Éviter le rejet dans l'environnement. Laver la peau contaminée soigneusement après manipulation. Porter des gants de protection et des lunettes protectrices.

**EN CAS DE CONTACT AVEC LES YEUX :** rincer avec précaution avec de l'eau pendant plusieurs minutes. Retirer les verres de contact éventuels, si ceci peut être fait facilement. Continuer de rincer.

Appeler immédiatement un CENTRE ANTIPOISON ou un docteur. Éliminer le contenu/récipient conformément aux réglementations nationales.

**CONTIENT:** Oxyde de calcium.

### Utilisation des poudres :

1. Verser de la poudre grise ou noire sur la partie fissurée.
2. Appliquer quelques gouttes d'adhésif Supa-fix sur la poudre pour remplir la partie fissurée.
3. Supa-Fix durcira en quelques secondes et pourra alors être limé ou poncé pour une finition soignée.



**Note :** ne pas ouvrir les flacons. Percer avec une aiguille et emballer après utilisation.

### TENIR HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS

**Avertissement :** la réaction chimique causée par la poudre et la colle peut brûler la peau. Éviter tout contact avec la peau et les yeux. Éviter de respirer les vapeurs. Adhère dès le contact. Si les doigts restent collés, appliquer un solvant comme de l'acétone sur la surface de contact et rincer avec de l'eau. Ne pas utiliser de solvants à proximité des yeux ou sur des plaies ouvertes. En cas de contact avec les yeux, rincer immédiatement avec de l'eau.

Pour assistance et informations : [info@supa-fix.com](mailto:info@supa-fix.com)  
Pour informations commerciales : [sales@supa-fix.com](mailto:sales@supa-fix.com)

### Supa-Fix Colla

Può causare irritazioni della pelle. Può causare gravi irritazioni agli occhi. Può causare irritazioni respiratorie. Tenere lontano dalla portata dei bambini. Usare esclusivamente all'aperto o in locali ben ventilati. Dopo l'utilizzo lavare accuratamente la pelle contaminata. Indossare guanti protettivi e protezioni per gli occhi.

#### **IN CASO DI CONTATTO CON GLI OCCHI:**

sciappare accuratamente con acqua per diversi minuti. Rimuovere eventualmente le lenti a contatto se praticabile. Continuare a risciacquare. Se l'irritazione persiste contattare il medico. Smaltire il contenuto/ contenitore in ottemperanza alle norme nazionali.

#### **Cianoacrilato. Pericolo.**

Incolla la pelle e gli occhi in pochi secondi. Tenere lontano dalla portata dei bambini. Contiene 1,4 didrossidobenzene. Può causare reazione allergica.

**CONTIENE:** Etil-2-cianoacrilato.

### Supa-Fix Colla in polvere nera & Colla in polvere grigia

Può causare irritazioni della pelle. Può causare gravi danni agli occhi. Nocivo per la vita acquatica con effetti duraturi. Tenere lontano dalla portata dei bambini. Evitare di disperdere nell'ambiente. Dopo l'utilizzo lavare accuratamente la pelle contaminata. Indossare guanti protettivi e protezioni per gli occhi.

#### **IN CASO DI CONTATTO CON GLI OCCHI:**

sciappare accuratamente con acqua per diversi minuti. Rimuovere eventualmente le lenti a contatto se praticabile. Continuare a risciacquare. Contattare immediatamente un CENTRO TOSSICOLOGICO o un medico. Smaltire il contenuto/contenitore in ottemperanza alle norme nazionali.

**CONTIENE:** Ossido di calcio.

#### **Utilizzo delle polveri:**

1. Versare un po' di polvere nera o grigia sull'area danneggiata.
2. Applicare alcune gocce di colla Supa-fix sulla polvere per riempire l'area danneggiata.
3. Supa-Fix si indurrà in pochi istanti e potrà quindi essere levigata o carteggiata per una rifinitura più pulita.



**Nota:** Non tagliare il contenitore per aprire. Perforare con uno spillo e sigillare dopo l'uso.

**TENERE LONTANO DALLA PORTATA DEI BAMBINI. Attenzione:** la reazione chimica causata dalla colla e dalla polvere può bruciare la pelle. Evitare il contatto con la pelle e con gli occhi. Evitare di inalare le esalazioni. Si incolla immediatamente. Se le dita dovessero attaccarsi tra loro applicare un solvente come l'acetone sulle aree interessate, quindi lavare con acqua. Non utilizzare solventi vicino agli occhi o su ferite aperte. In case di contatto con gli occhi, sciappare immediatamente con acqua.

Per assistenza e informazioni: [info@supa-fix.com](mailto:info@supa-fix.com)  
Per informazioni commerciali: [sales@supa-fix.com](mailto:sales@supa-fix.com)



**Follow, Like & Subscribe Supa-Fix on:**  
Facebook, Twitter & Youtube



**[www.supa-fix.com](http://www.supa-fix.com)**

Supa-Fix, Unit 2, Shepcote Business Park,  
Europa Drive, Sheffield, S9 1XT